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P R o r o K Ó r  n k w l M D

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbytego w dniu 21 czerwca 2000 roku.

I. Komisja obradowala w skladzie:

| . El2bieta Wiéniewska - Przewodn iczqca Komisj i

2. Tomasz Baranski - V-ce Przewodnicz4cy Komisji

3 Mana Kwapiszewska - Czlonek Komisji

4. Kazimierz Równicki - Czlonek Komisii

II. Porz4dek posiedzenia byl nastgpuj4cy:

l. Rozpatrzenie materialów na sesJg

2. Realizacja inwestycji pod nazw4,,Kryta ptywalnia w Jgdrzejowie".

3. Sprawy róime.

III. Przebieg posiedzenia:

1. Przewodniczqca Komisji Rewizyjnej zapoznala pozostalych czlonków Komisji

z nastQpujqcymi sprawami :

- Odpowiedzi4 Burmistrza Miasta i Gminy na wniosek Komrsli Rewizyjnej,

zlo2ony na posiedzeniu w druu24 maja 2000 roku,

- Pismem pracowników Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji w Jgdrzejowie

informuj4cym o istniej4cych wéród zalogi zakadu obawach i niepokoj ach mvtqzanych

z planowan4 restruktury zacjq zaltJadu,

- Pismem skierowanym do Znzqdu Miejskrego przez mgr inz.. Kazimterza

Sa.¡tr.,mg, informuj4cym o zalegloéciach platnicrychUrzpdu Miejskiego, Gminnego Zespolu



Szkól i Przedszkoli orazZarzqdu Budynków Mieszkalnych na Ízecz Zalúadu Wodoci4gów

i Kanalizacji w Jqdrze.¡owie.

2. Komisja sformulowala sprawozdanie i wnioski z posiedzenia odbytego w dniu 3l maja

2000 roku w celu zapozlaanla siq z dzialalnoéci4 Domu Kultury w Jqdrzejowie oraz

z stanem technicznvm budvnków

3. Komisja w wy2ej wyrnienionym skladzie przeprowadzlla rozmowQ z Kierownikiem

Obwodu Ctrzewczego ,,Dalkia" w Jgdrzejowie - Panem Mirostawem N,ttszczek i Panem

Zbigniewem Bitnerowskim - Inspektorem w Wydziale Gospodarki Komunalnej

i Mieszkaniowej Urzgdu Miej skiego.

Przedstawiciel ,,Dalkid' zapoznal czlor/rrów Komisji z problem zlego stanu technicznego

sieci grzewczej na odcinku od kotlowni na ulicy Mieszka I do bloków rv 2,3, 4, 5, 6,8, I0

r mvr4zan4 z tym problemem koniecznoÉci4 ewentualnego pokrycia przez Urz4d Gminy

kosztów modernizacj i wy 2e1 wyrnienionego odcinka.

Pan Zbigniew Bitnerowski stwierdzll, 2e,,Dalkia" nie udokumentowala wykonama 1000

metrów sieci grzewczej, do c,zego zobowiryala sig w umowie podpisanej z Urzqdem

Miejskrm.

Przedstawiciel ,,Dalkia" oéwiadczyl natomiast, 2e zostal wykonany odcinek 1600 metrów

sieci grzewczej.

Pan Zbigniew Bitnerowski stwierdzil, 2e do dnia dzisiejszego Urzqd Miejski nie otr4rrnal

od,,Dalkia" informacji jakie odcinki sieci grzewczej i olakiej dlugoéci zostaly wykonane.

4. Nastgpnie czlonkowie komisji wspólnie z mg inz Markiem Wolskim udali sig na

teren budowy Krytej Ptywalni.

5. Przed wízytacj4 terenu budowy Kr¡ej Ptywalni, czlonkowie Komisji spotkali sig

z Dyrektorem Gimnazjvm nr 2, który przestawil Komisji problem braku podjazdu dla

autokarów dowoz4cych dzieci do szkoly. Wedlug Dyrektora Gimnazjum naleiry wykonaó

w okolicy glównego wejécia do Gimnazjum zatoezkp autobusow4 która zapewni

beryieczehstwo dzieciom wysiadaj Ecyrn z autokaru.



6. Po rozmowie z Dyrektorern Gimnazjrrn czlonkowie Komisji udali sip na teren budowy

Kr¡ej Ptywalni gdzie zapoznah sig z jakoÉci4 i zakresem wykonanych robót oraz

mo2liwoÉciqdotrzymaniaprzez wykonawcg planowanego terminu zakonczenia inwestycji.

7. Komisja podjpla decy4p o odbyciu posiedzenia w dniu 27 czerwca 2000 roku

o godzinie 1230 w celu rozpatrzeniamaterialów na sesjg.

Protokolant: mgr inZ. Tomasz Baraúski
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